

**Laura Norberg** *Appellant*

v.

**Morris Wynrib** *Respondent*

and

**Women's Legal Education and Action Committee** *Intervener*

INDEXED AS: NORBERG v. WYNRIB

File No.: 21924.

1992: September 24.

Present: La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka, Gonthier, Cory and McLachlin JJ.\*

RE-HEARING ON THE ISSUE OF INTEREST

*Judgment — Interest — Judgment not addressing issue of interest on award of aggravated damages for sexual assaults — Re-hearing as to interest.*

David K. Wilson, for the appellant.

The following is the judgment delivered by

THE COURT—Pursuant to the agreement of the parties, an order will go that interest in the amount of \$15,017.48 be awarded to the appellant, a figure representing interest at Registrar's rates on the award of aggravated damages from the mid-point of the assaults, June 30, 1984, to the date of judgment, June 18, 1992. Pursuant to the same agreement, there shall be no interest on the award of punitive damages.

APPLICATION FOR RE-HEARING on the issue of interest following judgment rendered by

\*Stevenson J., who sat on the appeal, [1992] 2 S.C.R. 226, resigned from the Court on June 5, 1992 and took no part in the judgment.

**Laura Norberg** *Appelante*

c.

<sup>a</sup> **Morris Wynrib** *Intimé*

et

<sup>b</sup> **Fonds d'action et d'éducation juridiques pour les femmes** *Intervenant*

RÉPERTORIÉ: NORBERG c. WYNRIB

<sup>c</sup> N° du greffe: 21924.

1992: 24 septembre.

Présents: Les juges La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka, Gonthier, Cory et McLachlin\*.

<sup>d</sup> NOUVELLE AUDITION PORTANT SUR LA QUESTION DES INTÉRÊTS

*Jugement — Intérêts — Question des intérêts sur les dommages-intérêts majorés accordés pour les agressions sexuelles non abordée dans le jugement — Nouvelle audition portant sur les intérêts.*

David K. Wilson, pour l'appelante.

<sup>f</sup> Version française du jugement rendu par

LA COUR—Conformément à l'entente intervenue entre les parties, il est ordonné que des intérêts s'élevant à 15 017,48 \$ soient accordés à l'appelante, laquelle somme représente les intérêts sur les dommages-intérêts majorés, calculés, selon les taux fixés par le Registraire, à partir du milieu de la période des agressions, le 30 juin 1984, jusqu'à la date du jugement, le 18 juin 1992. Conformément à la même entente, aucun montant d'intérêts n'est accordé relativement aux dommages-intérêts punitifs consentis.

DEMANDE DE NOUVELLE AUDITION portant sur la question des intérêts à la suite de l'arrêt

\*Le juge Stevenson, qui a siégé dans ce pourvoi, [1992] 2 R.C.S. 226, a remis sa démission le 5 juin 1992 et n'a pas pris part au jugement.

this Court, [1992] 2 S.C.R. 226. Application allowed.

*Application allowed.*

*Solicitors for the appellant: Ladner Downs, Vancouver.*

*Solicitors for the respondent: Epstein, Wood, Logie, Wexler & Maerov, Vancouver.*

de notre Cour, [1992] 2 R.C.S. 226. Demande accueillie.

*Demande accueillie.*

<sup>a</sup>

*Procureurs de l'appelante: Ladner Downs, Vancouver.*

<sup>b</sup>

*Procureurs de l'intimé: Epstein, Wood, Logie, Wexler & Maerov, Vancouver.*